
Sæsonen 2019 er kommet rigtig godt i gang, hvor vejret har været rigtig fint til vores mange 
maritime aktiviteter på vandet. 

Der er kommet god gang i ungdomsafdelingen, hvor de mange unge sejlere mødes ugentlig 
på vandet og ikke mindst med opbakning fra en rigtig god gruppe forældre, der møder trofast 
op og giver en hjælpende hånd. 

De unge har deltaget i et af årets første jollestævner og vist, at Bogense igen kan være med, 
når der sejles kapsejlads. – Rigtig flot arbejde af vores nye leder af ungdomsafdelingen,  
godt hjulpet af et aktivt trænerteam. 

Kapsejladserne om tirsdagen og torsdagshyggesejlerne har ligeledes nydt godt af flot vejr til 
de ugentlige sejladser på vandet, hvor der i år er kommet et par både mere med på 
”tirsdagsbanerne”. Vores nye J80 klubbåd er også på vandet om tirsdagen, hvor 
sejlerskolen og ungdomsafdelingen skiftevis vil forsøge at bemande båden. 

Klubbens nye J80 indgår ligeledes sammen med klubbens Maxi 77 som skolebåd, når 
vores sejlerskoleinstruktører afvikler ugentlige praktiske øvelsessejladser med 
sejlerskoleeleverne. 

Palby Fyn Cup blev en kæmpe succes med fint sejlervejr og masser af hygge på kajen. Der 
var i år 321 tilmeldte både, hvor ca. 30 både desværre ikke kom til start, hvilket nok må 
tilskrives det dårlige vejr i dagene op til sejladsen, hvor sejlerne skulle sejle til Bogense. Men 
det blev en rigtig hurtig sejlads, hvor den sidste båd af de 257 både, som gennemførte, 
passerede mållinjen lørdag aften kl. 21.44.   

Pinseturen er netop overstået med deltagelse af omkring 20 både, som blev afviklet på 
Endelave, hvor der var konkurrencer, hygge og fest for både børn og forældre. På pinseturen 
blev vores nye formand for ungdomsafdelingen, Martin Teglgaard Christensen, udnævnt som 
klubbens eskadrechef 2019, hvilket bevirker at han skal stå for at arrangere næste års 
pinsetur, og hvor turen går hen.   

I skrivende stund er der kun få dage til at Njordsejladsen afvikles for 20. gang (jubilæum), og 
også her er der fremgang at spore, da der lige nu er 41 tilmeldte både mod 26 sidste år. Det 
er dejligt igen at se, at Bogense kan mønstre det største felt, så mon dog ikke BS igen kan 
sætte Juelsminde og Brejning på plads ved at løbe af med sejren. 

Med alle disse nævnte aktiviteter, masser af unge mennesker, engagerede forældre,  og 
ikke mindst udvalgenes indsats for klubben og dens medlemmer,  så er det en fornøjelse at 
være formand for BS. 

Tak til alle, og en rigtig god sommer på vandet og i klubben. 

Med sejlerhilsen 
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